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Előterjesztést készítette és  előterjeszti : Mezőfi Zoltán polgármester               

 
Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett pol-

gármesteri munkáról 

ELŐTERJESZTÉS 
a képviselő-testület 2014. január 24.-i ülésére 

Tárgyalja  Ülés Szavazás 
 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség 

 
December 05.: Kanadai befektetőt tájékoztattunk a rétsági lehetőségekről. Ásványvíz au-
tomatákat gyárt, amely technológia a saját szabadalma. Az ipari parkot mutattam be, mint 
zöldmezős lehetőséget, ezt követően a TDK területén Urbán Tibor kalauzolt bennünket. A 
volt recepciós épületet szívesen bérbe adná. Eladni nem kívánja. 
 
December 05.: Délután Salgótarjánban Becsó Zsolt elnök úr kezébe adtam az NFÜ-nek 
megküldött „észrevétel” másolatát. Hathatós segítséget ígért, amiről majd később értesü-
lünk. (Értesítést, információt azóta nem kaptunk!) 
 
December 06.: DMRV Zrt-nél voltam folyékony hulladékszállítási szerződés ügyében. 
Eredetileg egy szerződés mintát szerettem volna szerezni. Nincs nekik. Erre a tevékeny-
ségre nincs kapacitásuk. Szerződés megkötésétől ugyan nem zárkóztak el, de csak akkor, 
ha nem kell tényleges tevékenységet folytatni. 
 
December 09.: Az ÉMÁSZ ügyfélszolgálatán újra le kellett adni a buszforduló világításá-
nak dokumentumait. Ezt már korábban kétszer megtettem, de az ÉMÁSZ-t a beruházás 
alatt többször is átszervezték. Hosszas huzavona után január 8-án égett először, de foghí-
jasan a közvilágítás az érintett területen.  
 
December 09.: Feljelentést tettem ismeretlen tettes ellen a „C” jelű út felbontása kapcsán. 
Mint utólag kiderült, az ÉMÁSZ hibaelhárítást végzett. Az alvállalkozója felháborító módon 
nem kért engedélyt közterület bontására. A rendőrségi ügyintéző időközben tájékoztatott, 
hogy a közszolgáltatásra való tekintettel túl sokat nem tud kezdeni az üggyel. Határozatot 
ugyan még nem hozott, de elmondása szerint kárigényünket a végzés meghozatala után 
polgári peres úton tudjuk érvényesíteni. Ennek tükrében az álláspontom a következő: A 
határozat kézhezvétele után értesítenünk kell a szolgáltatót a történtekről. Ebben nyoma-
tékosan fel kell hívni a figyelmet arra, hogy ha a pályázati elszámoláskor, a NORDA ellen-
őrzésekor, illetve az üzembe helyezési eljáráskor, de elsősorban esetleges garanciavesz-
téskor az önkormányzatnak kára keletkezik, azt az ÉMÁSZ-ra fogjuk hárítani. 
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December 10.: Karaba Tamás megyei főépítésszel meg kezdtük a 2014-2020. közötti idő-
szak lehetséges projektjeinek feltöltését a programtervezés.hu portálra. Az már tudott, 
hogy három irányból érkezhet forrás: 
1./ Járási szinten 1,8 milliárd van 7 évre tervezve. Ez ha lakosság arányosan nézzük, Rét-
ság esetében kb. 210 millió forint. 
 
2./ A megyei keret 200 milliárd. Ide úgy tűnik, hogy a járási székhelyekkel kapcsolatos fej-
lesztésekre lehet pályázni. Például hivatal felújítás, kialakítás. 
 
3./ Ágazati programok 

- A fenti napon a projectek felét sikerült feltölteni. Két fordulóban az alábbi project ja-
vaslatok kerültek feltöltésre. 

- Sport és szabadidő központ kialakítása a volt honvédségi sportpálya területén 
- Rétsági temető és kegyeleti hely fejlesztése 
- Napközis konyha áthelyezése, kialakítása az óvoda területén 
- Kertvárosi lakóövezet fejlesztés befejezése (Jászteleki, Tölgyfa, Szérűskert utcák) 
- Az összes javítandó utca (itt nem sorolnám fel) 
- A polgármesteri hivatal teljes külső homlokzati és gépészeti felújítása 
- Forgalmi épület megvalósítása a buszfordulóban 
- Fogorvosi rendelő akadálymentesítése, külső homlokzati és gépészeti felújítása 
- Városközpont rehabilitáció II. ütem 
- Lakóövezet bővítése, közművesítés 34 hektáros területen 
- Laktanya hasznosítása barnamezős beruházás 
- Mentőállomás áthelyezése és kialakítása 

 
Itt köszönöm meg Jávorka János Képviselő Úr segítségét az előkészítésben.  
 
December 11.: Diósi Róbert vállalkozóval vettem fel a kapcsolatot. A vállalkozó megvásá-
rolta a volt „kemping” bútorgyár területét. Ital nagykereskedéssel foglalkozik. Kb. 5-7 fő 
munkaerőt kíván foglalkoztatni: telephely vezető, raktáros, területi képviselők.  
 
December 16.: Folytatódott a projectek feltöltése Karaba Tamás főépítész segítségével.  
 
December 18.: Gyermekjóléti társulás ülésén vettem részt. Napirendek: SZMSZ módosí-
tás, költségvetés ¾ éves beszámolója. 
 
December 20.: Salgótarjánban voltam. A Területfejlesztési Ügynökségen befejeztük a 
projectek feltöltését.  
 
December 31.: A Jásztelek utcában kigyulladt egy lakóház teteje. Szerencsére a rétsági 
tűzoltók megfékezték a tüzet. Megkértem a TÜZÉP vezetőjét, hogy nyissa ki a telepet és 
adott takaró fóliát.  
 
2014. január 03.: Barna Orsolya tankerület vezetővel találkoztam a fűtés kapcsán. Már 
korábban jelezte, hogy a kazánnal gondok lesznek. Ő nem vehet, csak üzemeltethet ka-
zánt. Beruházás rovat nincs a költségvetésében. Csak rezsit tud elszámolni.  
 
Január 08.: dr. Gáspár Zoltán tájékoztatott arról, hogy véleménye szerint kártérítési per 
kimenetele igen bizonytalan. A Tisztelt Képviselő-testület kért meg korábban, hogy a kis-
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térségi munkaszervezet vezetőjének munkáltatói intézkedése kapcsán vegyem fel a kap-
csolatot ügyvéd úrral. 
 
Január 08.: A Járási Hivatal vezetője értekezletet hívott össze a téli útviszonyok miatt. 
Meglátása szerint Balassagyarmat és Vác között fél úton só deponálásra van szükség. A 
rétsági laktanyában van erre alkalmas hely, melyet Jávorka János képviselő úrral válasz-
tottak ki. Dudás György levélben kérte önkormányzatunkat a helyszín biztosítására a tél 
hátralévő két hónapjában. 
 
Január 10.: Berecz György igazgató (Nm-i Katasztrófavédelmi Igazgatóság) tartott értéke-
lő tájékoztatást a rétsági tűzoltó őrs elmúlt fél éves működési tapasztalatairól. Sajnos, 
vagy szerencsére bebizonyította az őrs a létjogosultságát. A tűzeseteken túl a műszaki 
mentés teszi ki a tevékenységük nagyobb részét. Újfent megköszönte az önkormányzat 
segítségét.  
 
 
Kérem tájékoztatóm szíves elfogadását.  
 
 
 
Rétság, 2014. január 14. 
 
 
 

Mezőfi Zoltán  
   polgármester 


